

COBALT SULFATE

Monohydrate



GUARANTEED ANALYSIS:
 Cobalt (Co.) minimum31.8%
 NET WEIGHT: 50 LBS

ANALYSE GARANTIE
 Cobalt (Co.) minimum31.8%
 LOT #: 021-007/13

For use in animal feed / Pour utilisation dans l'alimentation animale

PRODUCT OF BRAZIL / PRODUIT DE BRÉSIL

Pestall Minerals & Ingredients, New Hamburg, ON, Canada, N3A 2H1

DANGER
 Class D-2a: Material causing other toxic effects (Very toxic).
 Class D-2b: Material causing other toxic effects (Toxic).
 Suspected animal carcinogenic substance of potential relevance to humans. May cause sensitization by inhalation.

FIRST AID

Inhalation:
 If inhaled, remove to fresh air. If not breathing, give artificial respiration. If breathing is difficult, give oxygen. Get medical attention immediately.

Ingestion:
 Do not induce vomiting unless directed to do so by medical personnel. Never give anything by mouth to an unconscious person. If potentially dangerous quantities of this material have been swallowed, call a physician immediately. Loosen tight clothing such as a collar, tie, belt or waistband.

Eye Contact:
 Check for and remove any contact lenses. In case of contact immediately flush eyes with plenty of water for at least 15 minutes. Cold water may be used. Get medical attention immediately.

Skin Contact:
 In case of contact, immediately flush skin with plenty of water for at least 15 minutes while removing contaminated clothing and shoes. Cold water may be used. Wash clothing before reuse. Clean shoes thoroughly before reuse. Get medical attention immediately.

Precautions:
 Keep locked up. Do not ingest. Do not breathe dust. Avoid contact with eyes. If ingested, seek medical advice immediately and show this container or the label.

SEE MATERIAL SAFETY DATA SHEET FOR THIS PRODUCT



DANGER : Classe D-2a: Matières causant d'autres effets toxique (TRÈS TOXIQUE).
 Classe D-2b : Matières causant d'autres effets toxique (TOXIQUE)
 Agente présumé cancérogène pour les animaux et potentiellement dangereux pour l'homme. Peut entraîner une sensibilisation par inhalation.

PREMIERS SOINS

Inhalation:
 En cas d'inhalation, déplaçer à l'air frais. En l'absence de respiration, recourir à la respiration artificielle. Si respirer est difficile, donner de l'oxygène. Consulter un médecin immédiatement.

Ingestion:
 NE PAS faire vomir sans indication contraire provenant du personnel médical. Ne rien faire ingérer à une personne inconsciente. En cas d'ingestion de quantités potentiellement dangereuses de ce produit, appeler un médecin immédiatement. Dégrafer tout ce qui pourrait être serré, comme un col, une cravate, une ceinture ou un collieron.
 Contact Avec Les Yeux
 Vérifier si la victime porte des verres de contact et dans ce cas, les lui enlever. En cas de contact, rincer immédiatement les yeux à l'eau courante pendant au moins 15 minutes. On peut utiliser de l'eau froide. Consulter un médecin immédiatement.

Contact Avec La Peau
 En cas de contact, rincer immédiatement la peau à grande eau pendant au moins 15 minutes tout en enlevant les vêtements et les chaussures contaminés. On peut utiliser de l'eau froide. Laver les vêtements avant de les réutiliser. Laver soigneusement les chaussures avant de les réutiliser. Consulter un médecin immédiatement.

Précautions
 Conserver sous clé. Ne pas fumer. Ne pas respirer les poussières. Éviter le contact avec les yeux. Si ingéré consulter immédiatement un médecin et lui montrer l'emballage ou l'étiquette.

VOIR LA FICHE SIGNALÉTIQUE DE CE PRODUIT